
Zápisnica zo zasadnutia finančnej komisie  obce Cífer  zo dňa 08.06.2022 

 

Prítomní členovia: Mgr. Gabriela Pešková, Milada Straková, Eva Vavrinkovičová, Mgr. Miriam                    
Májeková, Mgr. Mária Olšová, Emerencia Cajová 

Neprítomní členovia: Ing. František Čáp 

Hostia: Mgr. Maroš Sagan,PhD. – starosta obce 

Zapisovateľka: Mária Suchánová 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Zahájenie, privítanie členov komisie 
2. Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov  na odchodné a odmeny v Materskej škole Cífer 
3. Prerokovanie nového VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ, ZUŠ 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Cífer  
4. Prerokovanie nového VZN o výške režijných nákladov a stravného 
5. Prerokovanie investičných akcií obce / dotácie, zmeny rozpočtu/ 
6. Záver, diskusia 

 

Bod 1 

Na úvod pán starosta privítal všetkých prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia finančnej 
komisie. 

Bod 2 

Obec  prijala žiadosť z MŠ na navýšenie finančných prostriedkov na odchodné troch zamestnankýň a 
odmeny podľa KZVS dodatku č. 1. Po predbežnom prerokovaní s pani riaditeľkou a pani ekonómkou 
bolo zistené, že financie, ktoré mali schválené v rozpočte obce by im mali pokryť ich požiadavku, ak by 
bolo nevyhnutné, financie sa navýšia koncom roka. 

Bod 3 

Príspevkové organizácie zriadené obcou mali požiadavku na zvýšenie školného, komisia sa zhodla na 
nasledovných sumách: 

- výška príspevku na dieťa v MŠ: 18 Eur 
- výška príspevku na dieťa v ŠKD: 4 Eur ranná dochádzka  
                                                               15 Eur ranná a poobedná dochádzka 

- výška príspevku na dieťa v ZUŠ: 12 Eur Individuálne vyučovanie 
       10 Eur Skupinové vyučovanie 
       10 Eur Prípravne štúdium deti 

 
Bod 4 

Na základe žiadostí príspevkových organizácií zriadených obcou boli prerokované sumy stravného a 
režijných nákladov v ŠJ. Ceny potravín sa veľmi zdvihli a doterajšie platby sú nepostačujúce.  Komisia 



sa zhodla na tom, že od septembra 2022 prejde  ŠJ na tretie pásmo stravného a režine náklady sa 
upravia pre žiakov o 0,15 Eur a dospelých o 0,20 Eur 

Bod 5 

Pán starosta oboznámil prítomných s investičnými akciami, dotáciami  a návrhom zmeny rozpočtu. 

Bod 6 

V diskusii bola prerokovaná žiadosť pani Ilavskej o odpustenie školného v sume 120,00 Eur, nakoľko je 
momentálne samoživiteľka a bola nezamestnaná. Pán starosta poďakoval prítomným a ukončil 
zasadnutie. 

      
 

Zapísala: Mária Suchánová 


